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Zápis číslo 1/2022 

ze zasedání Komise životního prostředí Rady města Milevska  
________________________________________________________________________________ 
 
 
termín jednání:           datum 18. 01. 2022 čas 14:30 

místo jednání: zasedací místnost MěÚ Milevsko, Sažinova 843, 399 01 Milevsko, dále terénní 
šetření     

 
 
Přítomni:      
za komisi ŽP:    Mgr. Vlasta Machartová    

Milan Branžovský 
    Jaroslav Kolář 
    Dana Řezáčová 
    František Hejhal 
Omluveni:   Karolína Mitísková 
    Jan Kozák 
 
Za OŽP:   Bc. Marta Bardová 
   Ing. Tereza Rašková 
  Ing. Ludmila Komárková 
Hosté:   Ing. Ivan Radosta 
 
Program:  
 

1. Schválení zprávy o činnosti KŽP za rok 2021 a plánu činnosti KŽP na rok 2022 
2. Informace o plánovaných investičních akcí s dopadem na městskou zeleň 
3. Podněty na pokácení dřevin na pozemcích města 
4. Návrhy a připomínky členů komise 

 
Jednání: 
 
 

1. Schválení zprávy o činnosti KŽP za rok 2021 a plánu činnosti KŽP na rok 2022 
Úvodem jednání přítomní členové komise projednali zprávu o činnosti komise za rok 2021 a plán činnosti 
na rok letošní. Žádné připomínky k návrhům nebyly vzneseny a byly tedy komisí schváleny. 
Hlasování (přítomno/pro/proti/zdržel se): 5/5/0/0 
 

 
2. Informace o plánovaných investičních akcí s dopadem na městskou zeleň 

• Informace obnovení výsadby jeřábů v ul. Nádražní: Koncem roku proběhla dopravní nehoda 
v Nádražní ulici nedaleko supermarketu Billa. Během této nehody došlo k totálnímu zničení 4 
kusů jeřábů, které byly v rámci revitalizace zeleně v Nádražní ulici vysázeny na konci roku 2020. 
Poškozené stromy byly znovu objednány a na jaře roku 2022 bude provedena jejich výsadba. 

• Informace o pokračování Revitalizace sídelní zeleně v lokalitě Písecké předměstí: Tajemnice 
informovala o plánovaném pokračování v realizaci revitalizaci sídelní zeleně a mobiliáře v okolí 
bytových domů na Píseckém předměstí. Kácení bude probíhat letos na jaře a až do konce roku 
budou probíhat úpravy zpevněných ploch, výměny mobiliáře a výsadeb rostlinného materiálu. 

• Informace o pokračování úpravy okolí kostela sv. Bartoloměje: Na stávající dřeviny byly 
vyhotoveny dva dendrologické posudky, které zhodnotili jejich aktuální stav. Stav stromů byl 
vyhodnocen jako odpovídající k problematice dané lokality způsobené vysokou dopravní zátěží, 
malému prostoru k životu (zpevněné a utužené plochy), klimatickým vlivům a způsobem údržby. 
U stromů je ve většině případů doporučen zdravotní a bezpečnostní řez a instalování nebo 
doplnění vazby v koruně stromů. V jednom z posudků bylo doporučeno odstranění dvou stromů 
nacházejících se v záhonu podél hlavní cesty, které jsou v horším zdravotním stavu než zbývající 
dřeviny. 

• Informace o izolačním pásu zeleně u Podnikatelského parku: Osázení stromů a keřů v izolačním 
pásu je financováno z dotačního titulu. Následné údržba, která je doporučována minimálně na 3 
- 5 let bude spadat pod správu města. 

• Informace o zahradě Na Hůrkách: pozemek, který je ve vlastnictví města se nachází v parku Na 
Hůrkách. Zahrada je veřejnou zelení, která je v současné době obehnaná plotem. Kvůli 
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prudkému svahu a bezpečnosti procházejících obyvatel bylo doporučeno opatření v podobě 
částečného zasypání příkrého svahu a tím snížení rizika pádu procházejících obyvatel. 

 
3. Podněty na pokácení dřevin na pozemcích města  

• Smrk u garáží „Pod Májovinou“ 
Komisi ŽP byla opakovaně předložena žádost o pokácení vzrostlého smrku nacházejícího se pár metrů 
od garáží. Žádost byla odůvodněna obavou o majetek vlastníků garáže z možného pádu části nebo 
celého stromu na stavbu. Dále se v žádosti zmiňuje prorůstání kořenů do základů stavby. 
Závěr: Komise posoudila opětovnou žádost a souhlasí s pokácením smrku u garáží „Pod 
Májovinou“. 
Hlasování (přítomno/pro/proti/zdržel se): 5/5/0/0 
 

• Hřbitov – žádost na odstranění 4 jehličnanů u Kolumbária v horní části vsypové loučky parc. č. 
1722/2 
Komisi byla předložena žádost, ve které správce hřbitova žádá o opakované projednání odstranění 4 
jehličnatých stromu v blízkosti kolumbária. Stromy svými větvemi zasahují do prostoru pronajatých 
prostor. Současně zmiňují obavy o zarůstání kořenů do základů kolumbária. Jehličnaté stromy výrazně 
přerůstají stavbu a esteticky již neplní svojí funkci. Vlivem opadu jehličí, probírání větví okolních 
jehličnatých dřevin, nedostatku světla dochází k odhalování nevzhledných míst. V případ, že by došlo 
k odstranění pouze 4 jehličnanů dojde pouze k odhalení poškozené podrostové zeleně a zničení 
estetické funkce zeleně v okolí vsypové loučky. 
Závěr: Komise posoudila žádost a souhlasí s odstranění 4 jehličnatých strom v horní části 
vsypové loučky u kolumbária za podmínky, že dojde k celkové úpravě horní poloniny výsadeb. 
Hlasování (přítomno/pro/proti/zdržel se): 5/5/0/0 

 

4. Návrhy a připomínky členů komise 

• Zahrada na Hůrkách: předsedkyně komise navrhla využití pozemku jako přírodní hřiště 
povzbuzující dětskou fantazii 

  
Komise ŽP: 
  

Schvaluje:  

• zprávu o činnosti Komise životního prostředí RMM za rok 2021 

• plán činnosti Komise životního prostředí RMM na rok 2022 
 

Souhlasí: 

• s odstraněním smrku u garáží Pod Májovinou 
• s odstraněním 4 jehličnatých stromů na vsypové loučce u Kolumbária 

 
V Milevsku dne: 18.01.2021 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Tereza Rašková, v.r.          Mgr. Vlasta Machartová, v.r. 
tajemnice Komise životního prostředí          předsedkyně Komise životního prostředí 

 
 
 
 
Obdrží:  

1. Členové KŽP 
2. Ing. Jaroslav Mácha 
3. Sekretariát 
4. Bc. Marta Bardová, vedoucí OŽP 
5. K založení do spisu 

 
 
Přílohy:  
1. Zpráva o činnosti Komise životního prostředí RMM za rok 2021 
2. Plán činnosti Komise životního prostředí RMM na rok 2022 


